
   
 

Acta AJ04-2023 

Lloc Sala de professors del Taula Rodona 

Data 12 de abril de 2023 

Assistents Carla Margalef, Ana Fernández, Sílvia Arcusa, Sandra López, Mireia Fernández,  
Mireia Ventura, Cristina Hidalgo, Anna Ciurans, Debla Aladren i Ana Blanco. 

Ordre del dia 

1. Climatització de l’escola 

2. Reunió Ajuntament i AFA’s 

3. Festa de Sant Jordi 

4. Nova Junta 

5. Repàs comissions 

6. Comentaris de les presidentes 

7. Torn de preguntes 

1. Climatització de l’escola 

El Departament no autoritza la instal·lació d’aire acondicionat ni de ventiladors de sostre, la 

única instal·lació autoritzada es la de ventiladors penjats a la paret. El pressupost per aquest 

tipus de ventiladors es d’uns 4.000€ tenint en compte que es necessitarien uns 40 ventiladors 

(4 per instal·lar al menjador i 2 per cada aula). 

Es proposa fer una prova comprant 2 ventiladors i der la prova a un aula per veure si arriba l’aire 

als nens. 

Desprès de fer la prova i abans de fer qualsevol instal·lació, ha de venir l’enginyer de 

l’Ajuntament per comprovar que la instal·lació aguanta. 

2. Reunió amb l’Ajuntament 

L’escola Onze de Setembre està tenint problemes amb el servei de menjador. Els treballadors, 

en concret la cuinera, genera malestar a l’escola, amb companys i nens, a part, que els falta 

material per al funcionament diari. 

3. Festa de Sant Jordi 

Es necessitaran voluntaris per al muntatge i desenvolupament de la festa. Es faran diferents 

tallers de punts de llibre i roses i es vendran roses i llibres. Per al berenar, es comprarà bizcochos, 

sucs i xocolatines. 



   
 
Es muntarà també un racó de lectura per tal que els infants puguin anar a llegir amb llibres cedits 

per la biblioteca. 

L’Anna C. Té un conegut que ha escrit un llibre infantil de Sant Jordi i planteja di seria bona idea 

que pugui venir a la festa a oferir el seu llibre. 

4. Repàs comissions 

A pedagògica tenien preparades dues xerrades, una sobre el dol i l’altre de nutrició. Com que 

l’Ajuntament està oferint moltes xerrades per als propers mesos, es proposa deixar aquestes 

xerrades per l’any vinent. 

Aquest mes s’ha fet la xerrada dels mossos i ha tingut molta acceptació com altres anys. 

5. Comentaris de les presidentes 

Es comenta que fa falta tenir relleu per a la Junta ja que aquest any es desfarà l’actual. Es 

comenta que en el cas de que no surti ningú abans de la següent junta, es passarà un comunicat 

als pares per explicar la situació i que en el cas de que no hi hagi relleu, s’haurà de dissoldre 

l’AFA. 

La Mireia Ventura comenta que amb ajuda ella podria plantejar-se fer de presidenta, ho 

comentarà amb la Estefania Ivernon i si accepta, elles dues series presidenta i vicepresidenta, la 

Carla Margalef tresorera i la Cristina Hidalgo de tresorera. 

 

 

Sense més assumptes a tractar dono per finalitzada la reunió. 

 

Ana Blanco    

Secretària AFA Taula Rodona  


